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Registratienummer
GF20.20037
 
Agendapunt
4b

Onderwerp
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 20 april 2020 

Voorstel
gelet op de stand van zaken, af te doen: 

Toezeggingen: 171, 170, 167, 166, 165, 164, 152, 138, 137, 136, 128, 127, 126, 124, 
115, 93
Moties: 176, 77, 76

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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- Toezeggingen openstaand - 

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van 
zaken

Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

3 04-10-2018 Wethouder 
Broekhuizen 
zegt toe de 
raad te 
betrekken bij 
de evaluatie 
wet 
Veiligheidsregi
o's. Komt er 
nog op terug 
hoe dat in het 
proces vorm 
gegeven gaat 
worden.

Het gaat 
hierbij om een 
landelijke 
evaluatie dat 
bij de ingang 
van de wet 
Veiligheidsregi
o's (2010) 
door het 
toenmalige 
kabinet is 
afgesproken.  
Het 
Veiligheidsbera
ad oriënteert 
zich 
momenteel op 
thema’s voor 
de 
wetsevaluatie.

T.J. van der 
Zwan

Nee

98 13-06-2019 Mevrouw De 
Heij (CU) 
vraagt hoe de 
aanbevelingen 
te monitoren.  
Wethouder 
Broekhuizen 
zegt toe in 
samenwerking 
met griffie een 

De griffie heeft 
ondertussen 
contact met de 
Rekenkamerco
mmissie over 
de invulling 
van de 
monitoring.

CU H. 
Broekhuizen

Nee
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monitoring op 
te zetten.

100 24-06-2019 Het 
eigenaarschap 
van de 
IJshockeyhal 
geeft de 
gemeente ook 
de 
verantwoordeli
jkheid in de 
financiën.  
Gecheckt 
wordt of er in 
de gemeente 
meer 
vermenging 
van rollen 
aanwezig is.  
De raad wordt 
hierover 
geïnformeerd.

Er is extern 
advies 
gevraagd. 
Naar 
verwachting 
zal de raad in 
maart hierover 
worden 
geïnformeerd.

T.J. van der 
Zwan

Nee

109 08-07-2019 Er wordt een 
paragraaf 
kamerverhuur 
opgenomen in 
het jaarlijks 
handhavingsve
rslag .  Het 
rapport wordt 
geagendeerd 
voor de 
commissie AZ.  
In het 
paraplubestem

In het 
handhavingsve
rslag wordt de 
paragraaf 
kamerverhuur 
opgenomen. 
Het verslag 
wordt eenmaal 
per jaar aan 
de raad 
gestuurd.  Aan 
het 
paraplubestem

T.J. van der 
Zwan

Nee
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mingsplan 
wordt een 
onderdeel over 
goed 
verhuurdersch
ap 
opgenomen.

mingsplan 
wordt gewerkt.

110 08-07-2019 De gemeente 
pakt een 
faciliterende 
regierol 
(school is 
bouwheer) en 
kijkt met 
school en 
omwonenden 
kritisch naar 
de dubbele 
gebruiksfuncti
e school en 
MFA, wat het 
meest efficiënt 
is voor wat 
betreft verkeer 
en maximaal 
haalbaar is, en 
hoe de 
omgeving zo 
groen mogelijk 
te houden. Het 
college geeft 
hierover 
terugkoppeling 
aan de raad.

De toezegging 
wordt 
meegenomen 
in het 
vervolgtraject.

J. van Veen Nee
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116 05-09-2019 Er komt er een 
stuk van de 
griffier over 
het oppakken 
van de 
aanbeveling 
om als raad 
zelf aan de 
slag te gaan 
met de 
aanbevelingen 
van de ROB 
(rapport 
wisselwerking) 
en Berenschot 
(rapport 
democratische 
legitimiteit bij 
interbestuurlijk
e 
samenwerking
).

Naar 
verwachting 
volgt dit 2e 
kwartaal 2020.

T.J. van der 
Zwan

Nee

123 16-09-2019 Er volgt een 
evaluatie in 
jaar 3 waarna 
de raad kan 
beslissen over 
fase 2.

Dit wordt in 
2021/2022 
opgepakt.

PvdA J. van Veen Nee

128 30-09-2019 Wethouder 
Van Veen zegt 
toe dat 
urgente zaken 
worden 
verwerkt in 
nieuwe 

Voorstel: 
AFDOEN Op 20 
januari 2020 
hebben de 
gezamenlijke 
partijen 
gepresenteerd 

SP J. van Veen Nee
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prestatieafspra
ken 
huurdersbelan
genorganisatie
s, 
woningbouwco
rporaties en 
gemeente, dat 
de raad deze 
prestatieafspra
ken ontvangt 
en hierover 
met de raad in 
gesprek 
gegaan wordt.

over de 
prestatieafspra
ken en hoe die 
tot stand zijn 
gekomen.

135 10-10-2019 Kaart met 
bomenkap wel 
of niet 
vergunning 
plichtig staat 
niet meer op 
de website, 
wordt 
uitgezocht.

We werken 
aan het 
inzichtelijk 
maken van de 
bomen via een 
kaart.

FNP H. 
Broekhuizen

Nee

154 25-11-2019 Vormgeving 
van Caparis in 
de raad 
bespreken 
waarin ook het 
rapport van 
het Sociaal 
Cultureel 
Planbureau 
wordt 
meegenomen.

Dit nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma Werk.

GL H. 
Broekhuizen

Nee
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155 02-12-2019 Wethouder 
Zoetendal zegt 
toe dat de 
raad op de 
hoogte 
gehouden 
wordt van het 
advies van de 
mensen van 
de organisatie 
G1000 over de 
rol en plaats 
van de 
monitorgroep 
Burgerbesluit 
centrum 
Heerenveen.

We zijn hier 
over in 
gesprek met 
de 
begeleidingsco
mmissie.  
Projectstructur
en zijn 
voorgesteld 
aan de 
fractievoorzitte
rs. Gesprek 
met 
monitorgroep 
staat gepland 
in maart.

GBH J. Zoetendal Nee

163 25-11-2019 Portefeuillehou
der Van der 
Zwan zegt toe 
dat er een 
risico 
inventarisatie 
wordt gemaakt 
door het 
landelijk 
brandweerinsti
tuut. Deze 
inventarisatie 
wordt 
toegevoegd 
aan het geheel 
en in de 
commissie 
besproken. 

De offerte is 
inmiddels 
aangevraagd 
en de opdracht 
wordt 
vervolgens 
z.s.m. 
verstrekt.  
Naar 
verwachting 
kan risico 
inventarisatie 
2e kwartaal 
worden 
geleverd.

PvdA VVD T.J. van der 
Zwan

Nee
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Dan worden 
bedrijven 
bevraagd en 
aan de 
commissie 
wordt 
gevraagd of 
het besluit rijp 
is voor 
besluitvorming
, zodat het 
voorstel 
daarna aan de 
raad kan 
worden 
toegezonden. 
Het college 
laat zo snel 
mogelijk 
weten 
wanneer dit op 
de agenda kan 
worden gezet 
en wat de 
opdrachtverlen
ing is.

168 10-02-2020 Wethouder 
Van Veen zegt 
toe erop terug 
te komen welk 
tijdspad de 
provincie in 
gedachten 
heeft om het 
onderzoek 

De vraag staat 
uit bij de 
provincie.

SP J. van Veen Nee
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over 
flexwonen 
handen en 
voeten te 
geven.

169 10-02-2020 Wethouder 
Van Veen zegt 
toe de door 
O.de Vries 
(D66) 
benoemde 
informatiekloof 
voor wat 
betreft Diftar+ 
te 
onderzoeken 
en een 
communicatiev
oorstel 
hierover te 
doen.

Dit pakken we 
op.

D66 J. van Veen Nee

172 24-02-2020 Het college 
zegt toe de 
raad een 
plannings- en 
sturingsdocum
ent voor te 
leggen waarin 
hoofdstuk 6 en 
7 van de 
kadernota, 
over kosten en 
realiseren van 
doelstellingen 
meetbaar met 

Hier wordt aan 
gewerkt.

SP H. 
Broekhuizen

Nee
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indicatoren 
uitgewerkt 
worden  een 
dynamisch 
document dat 
aangepast kan 
worden aan de 
ontwikkelingen
. De raad 
ontvangt de 
uitvoeringspro
gramma’s en 
kan deze 
beargumentee
rd agenderen.

174 24-02-2020 Het college 
zegt toe om bij 
het 
uitvoeringspro
gramma 
armoede een 
overzicht van 
informatie 
over incasso 
en bedragen 
waar het 
werkelijk om 
gaat op 
jaarbasis voor 
te leggen.

Deze nemen 
we mee in het 
uitvoeringspro
gramma 
Armoede.

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

175 24-02-2020 Het college 
zegt toe in het 
uitvoeringspro
gramma 
armoede in 

Deze nemen 
we mee in het 
uitvoeringspro
gramma 
Armoede.

SP H. 
Broekhuizen

Nee
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beeld brengen 
welke effecten 
de verhoging 
van de norm 
van 100% 
naar 130% 
geeft.

177 24-02-2020 Het college 
zegt toe dat de 
evaluatie GR 
SDF voor het 
zomerreces 
wordt 
verwacht en 
dat hierin de 
vragen uit 
motie ID 198 
aan de orde 
komen.

HL J. Zoetendal Nee

178 09-03-2020 het college 
zegt toe de 
vragen van 
mw. L. de Heij 
(CU) 
schriftelijk te 
beantwoorden.  
- De FUMO 
doet zuiniger 
aan op 
verzoek van 
gemeenten. 
Wij hebben 
juist de 
bijdrage 
verhoogd. De 

beantwoording 
vragen van het 
college 
ontvangen.

24-03-2020 CU J. van Veen Nee
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Fumo heeft 
het druk. Er 
zouden dan 
minder 
asbestcontrole
s worden 
gedaan. - 
Gaan wij het 
werk dan zelf 
doen zoals die 
asbestcontrole 
bijvoorbeeld?
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- Toezeggingen afgedaan –

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afgedaan

171 24-02-2020 Raad informatie toezenden 
m.b.t. overeenkomst 
gemeente en Turnhal, met 
name de afgesproken 
exclusiviteit..

VOORSTEL: AFDOEN In 
november 2019 is deze 
informatie al gedeeld met 
de raadsleden, op 25 
februari 2020 is dit 
nogmaals gestuurd.

GL J. Zoetendal Nee

170 24-02-2020 Te agenderen voor commissie 
AZ 9 maart 20202 Raadsbrief 
ID 253 Onderzoek exploitatie 
Sportstad

VOORSTEL: AFDOEN Dit 
staat op de agenda van de 
raad.

FNP J. Zoetendal Nee

166 10-02-2020 Bij de commissievergadering 
ROM van afgelopen maandag, 
10 februari, werd gevraagd 
naar de site van de NOS bij 
het onderwerp ‘Loden 
Waterleidingen’. Er waren door 
de NOS vragen gesteld omdat 
er een advies van de 
Gezondheidsraad was 
uitgekomen over de 
gezondheidsrisico's van loden 
leidingen voor jonge kinderen. 
Op het moment van uitvragen 
hadden we als gemeente 
Heerenveen nog niet alle 
informatie voorhanden, en dat 
was ook terug te zien: 
https://nos.nl/artikel/2322016
-dit-weet-jouw-gemeente-
over-loden-

12-03-2020 update bericht 
van het college 
toegevoegd Voorstel: 
AFDOEN De antwoorden 
zijn ondertussen aan de 
griffie gestuurd.

J. van Veen Nee
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waterleidingen.html Het 
College zegde toe u over de 
stand van zaken te 
informeren.

167 10-02-2020 Burgemeester Van der Zwan 
zegt toe te kijken naar de 
termijnen in de verordening 
Heerenveen (6 en 6 maanden) 
in vergelijking met de 
verordening Leiden (12 en 4 
weken).

VOORSTEL: AFDOEN Op 
10-3-2020 heeft de griffie 
antwoord ontvangen.

VVD T.J. van der 
Zwan

Nee

165 16-12-2019 De voorzitter zegt toe dat de 
griffie in het eerste halfjaar 
2020 met een voorstel komt 
voor uitzending van 
raadsvergaderingen via 
Facebook.

VOORSTEL: AFDOEN Deze 
toezegging is ook als motie 
(ID 193) opgenomen, 
daarom wordt voorgesteld 
deze toezegging af te 
doen.

D66 T.J. van der 
Zwan

Nee

164 16-12-2019 Uitwerking van het plan met 
onderbouwing van de kosten, 
o.a. voor de beweegbare 
bruggen, voorleggen aan de 
raad.

VOORSTEL: AFDOEN Deze 
onderbouwing wordt t.z.t. 
meegenomen in de 
gebiedsdeals c.q. 
Voortgangsrapportages. 
E.e.a. afhankelijk van 
definitief besluit over 
omvang budgetruimte 
Perspectiefnota.

SP J. Zoetendal Nee

163 25-11-2019 Portefeuillehouder Van der 
Zwan zegt toe dat er een risico 
inventarisatie wordt gemaakt 
door het landelijk 
brandweerinstituut. Deze 
inventarisatie wordt 
toegevoegd aan het geheel en 
in de commissie besproken. 
Dan worden bedrijven 

De offerte is inmiddels 
aangevraagd en de 
opdracht wordt vervolgens 
z.s.m. verstrekt.  Naar 
verwachting kan risico 
inventarisatie 2e kwartaal 
worden geleverd.

PvdA VVD T.J. van der 
Zwan

Nee
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bevraagd en aan de commissie 
wordt gevraagd of het besluit 
rijp is voor besluitvorming, 
zodat het voorstel daarna aan 
de raad kan worden 
toegezonden. Het college laat 
zo snel mogelijk weten 
wanneer dit op de agenda kan 
worden gezet en wat de 
opdrachtverlening is.

152 14-11-2019 Het college bespreekt het 
proces om te komen tot een 
woonvisie met de commissie.

Voorstel: AFDOEN Op 20 
januari 2020 hebben de 
gezamenlijke partijen 
gepresenteerd over de 
prestatieafspraken en hoe 
die tot stand zijn 
gekomen.

CDA J. van Veen Nee

137 10-10-2019 Gerichte boortechnieken 
adviseren om de grond zo 
weinig mogelijk te beroeren.

VOORSTEL: AFDOEN Op 
28 januari 2020 bent u 
hierover geïnformeerd via 
een raadsinformatiebrief 
(ID 248).

D66 H. Broekhuizen Nee

136 10-10-2019 Onderzoek naar deze vorm 
van Biodiversiteit, bermen 
inzaaien met bloemzaad, te 
doen en de raad 
terugkoppelen hoe dit vorm te 
geven.

VOORSTEL: AFDOEN Op 
28 januari 2020 bent u 
hierover geïnformeerd via 
een raadsinformatiebrief 
(ID 248).

PvdA H. Broekhuizen Nee

128 30-09-2019 Wethouder Van Veen zegt toe 
dat urgente zaken worden 
verwerkt in nieuwe 
prestatieafspraken 
huurdersbelangenorganisaties, 
woningbouwcorporaties en 
gemeente, dat de raad deze 

Voorstel: AFDOEN Op 20 
januari 2020 hebben de 
gezamenlijke partijen 
gepresenteerd over de 
prestatieafspraken en hoe 
die tot stand zijn 
gekomen.

SP J. van Veen Nee
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prestatieafspraken ontvangt 
en hierover met de raad in 
gesprek gegaan wordt.

138 30-09-2019 Wethouder Van Veen zegt toe 
dat de mogelijkheid om de 
ja/ja sticker van toepassing te 
verklaren een expliciet punt 
van aandacht zal zijn in het 
raadsvoorstel over de afbouw 
van het ophalen van oud 
papier.

VOORSTEL: AFDOEN Het 
raadsvoorstel is in maart 
aan de orde geweest.

GBH J. van Veen Nee

127 16-09-2019 Er komt een notitie over 
risico’s en aanpak verkoop en 
gebruik van lachgas. Hierin 
wordt ook de zeven stappen 
van het Trimbos Instituut 
meegenomen.

VOORSTEL: AFVOEREN Via 
een raadsinformatiebrief 
(ID 242) heeft u de notitie 
lachgas ontvangen.

PvdA FNP T.J. van der 
Zwan

Nee

126 16-09-2019 Het verzoek om informele 
bijeenkomsten met de vier 
gemeenteraden, eigenaren 
van Caparis, wordt ingebracht 
bij de andere gemeenten.

VOORSTEL: AFDOEN. Deze 
toezegging wordt opgepakt 
door de griffie.

VVD H. Broekhuizen Nee

124 16-09-2019 Er wordt maatwerk mogelijk 
gemaakt voor mensen met 
een kleine portemonnee als 
het gaat om gespreide 
betaling bij de proef wasbare 
luiers.

VOORSTEL: AFDOEN Dit is 
meegenomen in de nieuwe 
proef.

GL J. van Veen Nee

115 05-09-2019 De nascheidingsinstallatie 
Omrin zal bezocht worden met 
de raad.

VOORSTEL: AFDOEN Het 
bezoek heeft 
plaatsgevonden op 28 
januari 2020.

GBH FNP D66 
CU CDA GL HL 
PvdA SP VVD

J. van Veen Nee

93 06-06-2019 Het onderzoek naar de 
vereenvoudiging en afschaffing 
van regels wordt voor het 

VOORSTEL: AFDOEN De 
raad heeft een raadsbrief 

VVD J. van Veen Nee
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einde van 2019 afgerond en 
aan de raad gezonden.

‘Stakeholdersonderzoek’ 
ontvangen (ID: 257)
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- Moties openstaand  - 

ID Datum raad Dictum motie Stand van 
zaken

Datum 
afdoening

Initiatiefnem
ers

PFH Afgedaan

201 24-02-2020 • Der by it 
regear op oan 
te trunen dat 
de 
leechfleanrûte 
10A hielendal 
fan tafel giet   
• Dêrfoar yn 
de mande mei 
de provinsje 
en de 
gemeenten op 
de rûte op te 
lûken tsjinoer 
Definsje.

Stimferhâlding
: Fraksje(s) 
foar: PvdA, 
VVD, CDA, 
FNP, GL, D66, 
SP, CU, HL, R. 
v/d Woude 
(GBH) 
Fraksje(s) 
tsjin: E. 
Bijlsma (GBH), 
T. van der Ven 
(GBH).

SP J. van Veen Nee

197 24-02-2020 Verzoekt het 
college: 1. Om 
tijdens het 
schooljaar 
2020/2021 
een pilot te 
starten waarbij 
de gemeente: 
a. gastlessen 
aanbiedt aan 
scholieren op 
het MBO en 
voortgezet 
onderwijs in 

Dit nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma 
Armoede.

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee
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de gemeente 
Heerenveen 
over schulden 
en het omgaan 
met 
verleidingen 
en geld b. 
wekelijks een 
inloopspreeku
ur organiseert 
met een 
schuldhulpverl
ener op 
dezelfde 
scholen die de 
jongeren 
begeleidt en 
coacht bij het 
maken van 
financiële 
keuzes  2. Om 
de ervaringen 
uit de pilot in 
2020/2021 te 
delen met de 
raad en een 
plan voor te 
leggen voor 
een structureel 
vervolg van 
preventieve 
schuldhulpverl
ening bij 
jongeren.
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193 16-12-2019 Spreekt de 
wens uit: • om 
vergaderingen 
van de 
gemeenteraad 
Heerenveen 
via Facebook 
live stream uit 
te willen 
zenden.

Ondertussen is 
duidelijk dat 
Company 
Webcast (onze 
leverancier) 
nog niet live 
kan uitzenden 
op Facebook, 
ze zijn daar 
wel mee bezig. 
Daarom 
onderzoeken 
we de 
mogelijkheid  
om 
(onder)delen 
van de 
vergadering 
zelf te (laten) 
filmen en 
uitzenden. We 
hebben 
contact met 
andere 
gemeenten 
hoe zij dit 
aanpakken.

D66 T.J. van der 
Zwan

Nee

190 18-11-2019 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
• Tenminste 
400 kaarten 
voor de 
kerstproductie 
beschikbaar te 

Deze motie 
nemen we 
mee in de 
verdere 
organisatie 
van de 
productie.

GBH H. 
Broekhuizen

Nee
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stellen voor 
kinderen die 
bekend zijn bij 
Stichting 
Leergeld.

182 07-11-2019 Te 
onderzoeken 
of de 
gemeente 
Heerenveen 
aanspraak kan 
maken op 
Europese 
steun voor het 
aanleggen van 
veilige 
parkeerplaatse
n met goede 
voorzieningen 
op 
bedrijventerrei
nen voor 
chauffeurs en 
tevens de 
gemeenteraad 
hierover te 
informeren 
voor de 
kadernota 
2021.

Het onderzoek 
naar de 
vrachtwagen 
faciliteiten is 
opgenomen in 
het nieuw 
economisch 
beleid 
waarmee de 
raad op 25 
november 
2019 heeft 
ingestemd.

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

176 10-10-2019 Verzoekt het 
college: 1. in 
de Nacht van 
de Nacht de 
verlichting en 

VOORSTEL: 
AFDOEN Op 20 
januari 2020 
bent u via een 
raadsbrief (ID 

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee
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aanlichting 
van het 
gemeentehuis 
van 
Heerenveen te 
doven en 
brede 
bekendheid te 
geven aan de 
Nacht van 
Nacht 2019  2.  
in het 
komende jaar 
te 
onderzoeken 
welke 
aanbevelingen 
voor 
gemeenten 
toepasbaar 
zijn in onze 
gemeente om 
bewust en 
duurzaam 
verlichten in 
onze 
gemeente te 
bevorderen  3.  
de deelname 
aan de Nacht 
van de Nacht 
editie 2020 te 
verbreden 
door 
ondernemers 

244) 
geïnformeerd
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en bedrijven 
op te roepen 
mee te doen 
en dan ook in 
meer 
gemeentelijke 
gebouwen de 
verlichting te 
doven.

171 08-07-2019 Fersiket it 
kolleezje:  1.  
Om yn oerlis 
mei de 
provinsje te 
gean om sa 
gau as mooglik 
te       
kommen mei 
in 
stimulearringsr
egeling foar it 
oanskaffen fan 
in       
reintonne 
troch 
ynwenners fan 
Heerenveen  
2.  Noch dit 
jier in útstel 
mei de 
útwurke 
regeling hjirta 
foar te lizzen       
oan de ried 
foar 

Tijdens het 
Provinciaal 
Overleg Water 
is gesproken 
of de 
stimuleringsre
geling 
regenton 
breed in de 
provincie 
opgepakt kan 
worden. Hier is 
breed 
draagvlak voor 
en dit wordt 
nu verder 
uitgewerkt.

FNP H. 
Broekhuizen

Nee
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beslútfoarming
, ynklusyf de 
finansjele 
aspekten.

170 08-07-2019 Roept het 
college op: 1.  
Omwonenden 
actief te 
betrekken in 
het 
vervolgtraject 
in goede       
afstemming en 
gezamenlijkhei
d met de 
stichting 
Samenwerking       
Bevordert 
Vooruitgang 
(SBV) en de 
school  2.  De 
gemeenteraad 
op de hoogte 
te houden van 
dit 
vervolgtraject.

Dit wordt 
meegenomen 
in 
vervolgtraject.

HL J. van Veen Nee

153 15-04-2019 Verzoekt het 
college: 1. 
Artikel 1 van 
de Grondwet 
op een 
prominente 
plek in het 
gemeentehuis 
permanent 

Dit voorstel 
wordt 
meegenomen 
in de verdere 
voorstellen 
naar de 
verbouwing 
van de 
raadszaal.

GL T.J. van der 
Zwan

Nee



Voor de raad van 20 april 2020
Versie na de raad van 24 februari 2020 
Vaststelling in de even maanden

                                                                                                                                                                                       6

25

zichtbaar te 
maken voor 
het publiek, in 
de vorm van 
een banner of 
muurschilderin
g  en waar 
mogelijk ook 
in andere 
relevante 
gemeentelijke 
gebouwen met 
een 
publieksfunctie   
2. Lokale 
kunstenaars 
op te roepen 
vorm te geven 
aan dit 
kunstwerk   3. 
Het winnende 
ontwerp zal 
door de 
gemeente 
worden 
aangekocht en 
op een 
zichtbare plek 
in het 
gemeentehuis 
geplaatst 
worden  4. 
Opdracht te 
geven aan de 
projectgroep 
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die bezig is het 
programma 
van eisen voor 
de nieuwe 
raadszaal op 
te stellen om 
dekking te 
vinden in de 
ver- of 
nieuwbouw 
van het 
gemeentehuis.  
Stemverhoudi
ng: Fractie(s) 
voor: GL, 
PvdA, CU, 
VVD, CDA, 
GBH, D66, HL, 
mevrouw de 
Jong (FNP 
Fractie(s)  
tegen: De heer 
Eijer (FNP), de 
heer De Swart 
(FNP)

117 08-11-2018 Verzoekt het 
college: Om 
een plan aan 
de raad voor 
te leggen 
waarin wordt 
aangegeven 
hoe in de 
toekomst 
voldoende 

Deze motie 
nemen we 
mee in het 
uitvoeringspro
gramma Werk.

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee
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klantmanagem
ent 
beschikbaar 
blijft om de 
uitstroomdoele
n te behalen.

116 08-11-2018 Verzoekt het 
college: 
Uiterlijk in 
september 
2019 aan 
gemeenteraad 
een plan, 
inclusief 
financiële 
onderbouwing, 
voor te leggen 
waarin de bij 
de 
overwegingen 
genoemde 
elementen aan 
de orde komen 
en zijn 
uitgewerkt.

Het fietsplan 
wordt een 
integraal 
document. 
Diverse 
onderwerpen 
die in het 
fietsplan aan 
bod komen 
worden 
momenteel 
onderzocht. 
Dit betreft een 
quick scan 
naar de 
gewenste 
voorrangssitua
tie voor 
fietsers op 
rotondes 
binnen de 
bebouwde 
kom. 
Daarnaast 
wordt een 
tracéstudie 
voor een 
snelfietsroute 
tussen 

GL J. van Veen Nee
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Heerenveen en 
Drachten en 
een quick scan 
naar de 
kwaliteitsverbe
tering van de 
hoofdfietsroute
s in Zuidoost 
Fryslân 
uitgevoerd. 
We doen dit 
gezamenlijk 
met de 
gemeenten 
Ooststellingwe
rf, Opsterland, 
Smallingerland 
en 
Weststellingwe
rf en de 
provincie 
Fryslân is ook 
aangehaakt. 
Omwille van 
de integraliteit 
en de nog 
lopende 
onderzoeken 
wordt het 
fietsplan begin 
2020 aan de 
raad 
aangeboden.

87 21-01-2019 Verzoekt het 
college: • De 

De motie 
wordt 

VVD J. van Veen Nee
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bewoners en 
andere 
belanghebben
den (o.a. VV 
Heerenveen) 
van de 
aanliggende 
wijken actief 
en constructief 
te betrekken 
bij invulling 
van het 
gekozen 
scenario om 
op deze 
manier een 
beter 
draagvlak en 
acceptatie te 
bewerkstellige
n, waarbij 
rekening wordt 
gehouden met 
ondermeer of 
het gebouw 
passend is in 
de omgeving 
(beeldkwaliteit
), er een 
goede 
verkeersdoorst
roming is, de 
verkeersveiligh
eid 
gegarandeerd 

meegenomen 
in het vervolg 
traject rondom 
de komst van 
de Van der 
Valk.
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is en er 
voldoende 
aandacht is 
voor de 
veiligheid van 
de fietsers  • 
De 
gemeenteraad 
op de hoogte 
te houden van 
het 
gezamenlijke 
overleg met de 
bewoners en 
belanghebben
den.

86 17-12-2018 Verzoekt het 
college: Te 
onderzoeken 
(samen met 
de VNG en het 
Rijk) een 
waarborgfonds 
kan worden 
opgericht, dat 
gevuld wordt 
door 
eigenaren/expl
oitanten, dat 
kan voorzien 
in het betalen 
van nu nog 
niet voorziene 
kosten voor 
het opruimen 

In het voorjaar 
van 2020 kan 
een reactie 
verwacht 
worden.

VVD J. Zoetendal Nee
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van een 
zonnepark, 
wanneer de 
eigenaar/explo
itant in 
gebreke blijft.

39 15-09-2014 Verzoekt het 
college/ draagt 
het college op: 
 Deze 
verruiming in 
het beeld 
kwaliteitsplan 
voor de velden 
F en G te 
beschouwen 
als een pilot. 
 De effecten 
hiervan op 
potentiële 
kopers 
respectievelijk 
de kwaliteit 
van de wijk te 
evalueren.  
Deze evaluatie 
uitvoeren op 
een daartoe 
geëigend 
moment.  Bij 
deze evaluatie 
kopers van 
kavels in de 
velden F en G 
en 

Voordat er een 
nieuw 
beeldkwaliteits
plan wordt 
opgesteld, 
wordt er eerst 
een evaluatie 
gedaan. De 
velden F en G 
zijn nu 
nagenoeg 
klaar. De 
evaluatie 
wordt in de 
eerste helft 
van 2020 
ingevoerd.

D66 J. van Veen Nee
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omwonenden 
te betrekken.
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- Moties afgedaan – 

ID Datum raad Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Initiatief
nemers

PFH Afgedaan

176 10-10-2019 Verzoekt het college: 1. in de Nacht 
van de Nacht de verlichting en 
aanlichting van het gemeentehuis van 
Heerenveen te doven en brede 
bekendheid te geven aan de Nacht 
van Nacht 2019  2.  in het komende 
jaar te onderzoeken welke 
aanbevelingen voor gemeenten 
toepasbaar zijn in onze gemeente om 
bewust en duurzaam verlichten in 
onze gemeente te bevorderen  3.  de 
deelname aan de Nacht van de Nacht 
editie 2020 te verbreden door 
ondernemers en bedrijven op te 
roepen mee te doen en dan ook in 
meer gemeentelijke gebouwen de 
verlichting te doven.

VOORSTEL: AFDOEN Op 20 
januari 2020 bent u via een 
raadsbrief (ID 244) 
geïnformeerd

PvdA H. 
Broekhuizen

Nee

77 16-07-2018 Roept het college op: 1. Om een 
zogenoemde paraplunota op te 
stellen, welke geldt als kapstok voor 
gemeentelijk beleid in relatie tot 
ruimtelijke planologie, waaronder 
bestemmingsplannen  2. Om in deze 
paraplunota ten minste 
landschapskwaliteiten zodanig te 
definiëren dat verzoeken tot het 
plaatsen van 
(proef)gaswinningsinstallaties op 
grond van ruimtelijk-planologische 
gronden kunnen worden geweigerd  
3. In deze paraplunota op te nemen 

VOORSTEL: AFDOEN De 
beleidsnotitie gaswinning is 
behandeld in de raad van 27 
januari 2020.

CDA J. van Veen Nee
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wat de consequenties zijn voor 
toekomstige ontwikkelingen binnen de 
bestemmingsplannen, zoals 
geothermie  4. Deze paraplunota ter 
besluitvorming voor te leggen aan de 
raad.

76 16-07-2018 Roept het college op: 1. Vervallen 2. 
De gemeenteraad een beleidsnota ter 
vaststelling toe te sturen met daarin 
zoveel mogelijk ‘ruimtelijk relevante’ 
argumenten om met name de bouw 
van installaties tegen te gaan  3. 
Tijdig beroep in te stellen tegen het 
recent goedgekeurde winningsplan  
Langezwaag  4. Verder al het 
mogelijke te blijven aanwenden om te 
voorkomen dat er onder Heerenveens 
grondgebied nieuwe gasvelden 
worden aangeboord.

VOORSTEL: AFDOEN De 
beleidsnotitie gaswinning is 
behandeld in de raad van 27 
januari 2020.

GL J. van Veen Nee

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van d.d. 20 april 2020.  

de griffier, de voorzitter,

mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


